

Title (en)  
Cooling device

Title (de)  
Kältegerät

Title (fr)  
Appareil frigorifique

Publication  
**EP 2133642 A2 20091216 (DE)**

Application  
**EP 09100320 A 20090604**

Priority  
DE 102008027469 A 20080609

Abstract (en)

The device (1) has a housing (2) comprising side walls with a front side opening and limiting a cooling chamber (9). Horizontally running bars (22) connect the side walls in an area of the front side opening, where a part of the opening below the bars is closed. The bars are varied in height and/or shifted in a height position relative to the side walls. A drawer (11) with a front wall (14) is extended below the bars in the cooling chamber. The front wall rests at the bars in a sliding condition of the drawer. A door is arranged below the bars and rests at the bars in a closed condition.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Kältegerät, insbesondere ein Haushaltskältegerät, aufweisend ein Gehäuse (2) mit zwei gegenüberliegenden Seitenwände (4, 5), das einen Kälterraum (9) begrenzt und eine frontseitige Öffnung (21) aufweist. Das Kältegerät (1) umfasst ferner einen die beiden Seitenwände (4, 5) im Bereich der frontseitigen Öffnung (21) verbindenden und horizontal verlaufenden Holm (22, 66, 67), der in seiner Höhe variierbar und/oder in seiner Höhenposition bezüglich der Seitenwände (4, 5) versetzbare ist.

IPC 8 full level  
**F25D 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F25D 23/021** (2013.01); **F25D 23/10** (2013.01); **F25D 25/025** (2013.01)

Cited by  
JP2012154609A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2133642 A2 20091216; EP 2133642 A3 20170823**; DE 102008027469 A1 20091210

DOCDB simple family (application)  
**EP 09100320 A 20090604**; DE 102008027469 A 20080609